

Organisation for Economic Cooperation and Development
RFQ_517
Language Learning Solutions

Summary

The Organisation for Economic Cooperation and Development is launching this Call for Tenders for the design and delivery of a language-learning curriculum covering both the official languages of the OECD (English and French).

The curriculum will leverage language learning solutions to:

- develop and enhance the language skills for effective communication in the workplace
- align language skills with core competencies required in International Organisations
- offer a range of modular, quality solutions available synchronously (onsite/remotely) and asynchronously (online) so that more-staff members can benefit from an opportunity to improve their language skills and fluency

Successful candidates will provide services related to the five “Lots” set out below:

Lot 1: Instructor-led Intensive Classes – French

Lot 2: Instructor-led Intermediate & advanced classes – French & English

Lot 3: Application based / immersive language learning courses – French & English

Lot 4: Custom audio/video and e-book/ audiobook language learning resources – French & English

Lot 5: Online Language Assessment

Bidders are encouraged to bid for one or more Lot(s), depending upon their skills and the services they can provide.

Each Lot will result in a list of approved provider(s) for the services listed.

A framework contract shall be concluded for each of the selected suppliers. Both companies/agencies and individual contractors are encouraged to participate to the Call for Tenders. The OECD reserves the right to award multiple framework contracts for each Lot.

The deadline for submission of offers is Friday 28th May 2021 (02:00pm, Paris time)

The OECD will use its e-Sourcing portal « [Bravo Solution](https://oecd.bravosolution.com) » to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.

Instructions on how to register on the e-Sourcing portal can be found using the following link and accessing the “Supplier Guide” on the homepage.

<https://oecd.bravosolution.com>

Organisation de Coopération et de Développement Économiques

RFQ_517

Solutions d'apprentissage des langues

Résumé

L'Organisation de Coopération et de Développement Économiques lance cet appel d'offres pour la conception et la mise en œuvre d'un programme d'apprentissage des langues couvrant les deux langues officielles de l'OCDE (anglais et français).

Le programme s'appuiera sur des solutions d'apprentissage des langues pour :

- développer et améliorer les compétences linguistiques pour une communication efficace sur le lieu de travail
- aligner les compétences linguistiques sur les compétences de base requises dans les organisations internationales
- offrir une gamme de solutions modulaires de qualité, disponibles de manière synchrone (sur site/à distance) et asynchrone (en ligne), afin que davantage de membres du personnel puissent bénéficier de la possibilité d'améliorer leurs compétences et leur aisance linguistiques.

Les candidats retenus dans le cadre de l'appel d'offres fourniront des services liés aux cinq "lots" énoncés ci-dessous :

Lot 1 : Cours intensifs avec instructeur - français

Lot 2 : Cours intermédiaires et avancés dirigés par un instructeur - français et anglais

Lot 3 : Cours d'apprentissage des langues basés sur des applications / cours immersifs - français et anglais

Lot 4 : Ressources d'apprentissage des langues audio/vidéo et e-book/ livres audio customisés - français et anglais

Lot 5 : évaluation linguistique en ligne

Les candidats sont encouragés à soumissionner pour un ou plusieurs lots, en fonction de leurs compétences et des services qu'ils peuvent fournir.

Chaque lot donnera lieu à une liste de fournisseurs agréés pour les services énumérés. Un contrat-cadre sera conclu pour chacun des fournisseurs sélectionnés. Les entreprises/agences et les entrepreneurs individuels sont encouragés à participer à l'appel d'offres. L'OCDE se réserve le droit d'attribuer plusieurs contrats-cadres pour chaque lot.

La date limite de réception des offres est vendredi 28 mai 2021 (14h00, heure de Paris).

L'Organisation utilisera son portail e-Sourcing « [Bravo Solution](https://oecd.bravosolution.com) » afin de conduire cet appel d'offres. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

Les instructions concernant la manière de s'inscrire sur le portail sont disponibles via le lien ci-dessous, puis en téléchargeant le « Guide Fournisseur » situé sur la page principale du portail E-sourcing.

<https://oecd.bravosolution.com>